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OR-RM.0012.2.32.2019  
 
 
 

Protokół Nr 9/19 
z posiedzenia Komisji Finansów, Budżetu, 

Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 
Rady Miejskiej w Koronowie 

odbytego w dniu 28 października 2019 r.                                                                                                                                                                                                
w Urzędzie Miejskim w Koronowie 

 
 
Przewodniczący Komisji Pan Tomasz Skotnicki o godzinie 9.00 otworzył posiedzenie 

komisji.  

W posiedzeniu udział wzięło 7 członków komisji, co wobec składu komisji wynoszącego  

8 członków komisji stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji.  

Nieobecny członek komisji Pan Maciej Szlagowski. 

Lista obecności uczestników posiedzenia stanowi Załącznik Nr 1 niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji przedstawił poniższy porządek posiedzenia, do którego  

wprowadzono zmiany. 

Porządek posiedzenia po zmianach: 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Sprawy bieżące komisji. 

3. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

4. Analiza i zaopiniowanie projektów uchwał około budżetowych. 

5. Informacja Burmistrza Koronowa dotycząca strefy przemysłowej w Koronowie 

6. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

Ad. 2.  Sprawy bieżące. 

Mieszkanka Koronowa Pani P.- Chodzi mi o drogę 65/8 i 65/18  Pieczyska. To jest droga 

publiczna i chodzi mi o to przede wszystkim co zrobiono w sprawie drogi 65/8. Została 

uzyskana w maju bodajże zgoda o KOWR – u na przejęcie tamtego odcinka. Nie wiem ilu 

metrowego. Bo do dzisiaj się nie dowiedziałam ilu metrowego. Miała zostać podjęta 

uchwała. Kserokopia miała iść do KOWR – u i miało być spotkanie u notariusza. Od maja 

do teraz, bo jestem po rozmowie z Panem z KOWR – u nie zrobiono nic. To jest pierwsza 

sprawa. Druga to co zostało już przyjęte przez gminę wcześniej. Chodzi nam o to żeby ten 

projekt, bo Pan Kazimierski przysłał pismo, pod którym się podpisał, że rozważmy 

możliwość włączenia projektu budowy tej drogi, która już została przez gminę przejęta do 
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budżetu 2020. I czy to po prostu jest w ogóle brane pod uwagę, czy nie jest brane pod 

uwagę? Bo to jest 2016 rok. Trzeci rok mija. Jest plan zagospodarowania przestrzennego i 

po prostu nic. No usilne nasze prośby chodzenia do urzędników tutaj. No nie skutkuje tak 

naprawdę niczym.  Można czekać ale ile? I tylko tyle z mojej strony.  

Przewodniczący komisji poinformował, że za chwileczkę będzie jeszcze burmistrz 

Kazimierski.  

Przewodniczący komisji Pan Tomasz Skotnicki – Ja mogę tylko tyle powiedzieć, że my 

jako radni w budżecie na rok 2019 żadnego zadania pn. Budowa drogi czy wykup działek 

takowych zadań inwestycyjnych nie było. Więc jeżeli takowe zadania wejdą na plan to my 

będziemy nad tym podejmować decyzje. Tylko tyle mogę na ten moment powiedzieć. Za 

chwileczkę będzie burmistrz Kazimierski mam nadzieję, że sprawę jeszcze doprecyzuje. 

Bo z tego co na wiadomo był temat już poruszany kilkukrotnie na komisji. Zresztą nie tylko 

tej jak i tez komunalnej. Sprawa tam tez się wiąże z tym, że trzeba przeprojektować 

ścieżkę rowerową. Ponieważ tam jest w planie droga tak zrobiona, że przebiega przez 

ścieżkę rowerową. Więc trzeba jeszcze przeprojektować ścieżkę rowerową. Więc myślę, 

że zadanie będzie wymagało dużych prac i nakładów. 

Mieszkanka Koronowa Pani P.  - Tak ale ja żądam chociaż małych kroczków. A niestety 

no nic się nie robi w tym kierunku.  

Zastępca Burmistrza Pan Piotr Kazimierski – Mamy zgodę od KOWR – u, że możemy 

ta działkę przejąć. Jak najbardziej mamy również zgodę  wydzierżawiającego żeby tą 

działkę przejąć. Więc będzie to jak najbardziej przejęte. W tym temacie nic się nie 

zmieniło.  

Mieszkaniec Koronowa Pan G. – Od maja? 

Mieszkanka Koronowa Pani P.  - No właśnie ubolewam, że się nic nie zmieniło. Bo to 

jest jednak długi okres czasu. A nie podjęto uchwały, nie umówiono się u notariusza. Ja to 

wszystko wiem. 

Zastępca Burmistrza Pan Piotr Kazimierski – Tak jeszcze jest nie uzgodnione 

wszystkie warunki jeśli chodzi o przejęcie tej działki od KOWR – u. więc jest trudno żeby 

radzie przedstawiać temat, który nie jest tak naprawdę dogadany. Tylko tyle i az tyle.  

Mieszkanka Koronowa Pani P.   -  Ale nie dogadany z kim? Bo jeśli chodzi o KOWR to 

jest dogadany. A jeśli chodzi po prostu nie ma żadnej inicjatywy.  

Zastępca Burmistrza Pan Piotr Kazimierski –  Tam jest jeszcze kwestia wydzielenia 

części tej działki. Bo to jest działka jedna większa. Więc przede wszystkim musi być ta 

część wydzielona, która ma być przez gminę przejęta.  

Mieszkanka Koronowa Pani P.    -  Ten odcinek, który teraz jest drogą wewnętrzną. 
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 Zastępca Burmistrza Pan Piotr Kazimierski - Dokładnie więc musi być wydzielony, 

musi być zrobiony podział działko po to żeby mogła go gmina przejąć. 

 Mieszkanka Koronowa Pani P.     -  Dobrze ale dlaczego nic nie robimy?  

Zastępca Burmistrza Pan Piotr Kazimierski – Ale to nie jest tak, że nic nie robimy. W 

urzędzie jest kilka też innych spraw, które również na bieżąco załatwiamy.  

Mieszkanka Koronowa Pani P.     - Ale to jest tłumaczenie? Niech mi Pan powie. Ja 

wiem, że to nie jest jedyna sprawa, że jest mnóstwo spraw. Ale z mojej strony dla mnie 

jako mieszkańca tej gminy jest to sprawa najważniejsza. 

Zastępca Burmistrza Pan Piotr Kazimierski  - Ja Panią rozumiem zawsze dla każdego 

mieszkańca jego sprawa będzie najważniejsza. Ale nie będzie to temat załatwiony w pół 

roku. bo jest tam gro tematów, które trzeba zrobić. Bo to nie jest tylko przejęcie działki od 

KOWR – u to jest również wykonanie projektu przebudowy istniejącego skrzyżowania.  

Mieszkanka Koronowa Pani P. - Ja chciałabym widzieć jakieś konkretne działania. Jeśli 

pan mówi, że trzeba przejąć tą działkę no to róbcie to, przejmujcie.  

Zastępca Burmistrza Pan Piotr Kazimierski   - Ale my to przejmiemy, spokojnie. Jako 

gmina rozmawiamy z KOWR-em w kilku innych tematach. To nie jest tylko temat jednej 

działki.  

Mieszkanka Koronowa Pani P. – To nie jestem tylko ja. Ja po prostu reprezentuję osoby, 

które są właścicielami tamtych działek.  

Przewodniczący komisji Pan Tomasz Skotnicki – ja tez jestem członkiem komisji 

komunalnej i też wiem jak wygląda sytuacja jeżeli chodzi o plany przestrzenne. I my jako 

komisja zwracamy uwagę na plany, które są zaszłe. Ponieważ gmina jest przeplanowana. 

I to co zostało zrobione lat temu  X skutkuje dzisiaj tak. Widzimy, że jest wiele planów 

uchwalonych, gdzie mieszkańcy nie mają od wielu lat dróg, dojazdów, sieci. Więc też 

zwracamy uwagę na to żeby zajmować się planami starszymi. Na pewno będziemy się 

temu przyglądać i to jako członek komisji i jako radny mogę powiedzieć. Jeżeli będą tę 

sprawę przeciągać na pewno będziemy interweniować.  

Mieszkaniec Koronowa Pan G. – Mój syn ma tam działeczkę. Będzie się budował. Czy 

Pan mówi o tym, że Pan chce przebudować tą drogę, która była już zaprojektowana nad 

tym strumieniem? I Pan chce to przełożyć gdzie indziej? 

Zastępca Burmistrza Pan Piotr Kazimierski   - Tak, wie Pan jak tam wygląda? 

Mieszkaniec Koronowa Pan G.  - To miała być tymczasowa droga, dojazd do działki.  

Zastępca Burmistrza Pan Piotr Kazimierski    - Ale musi Pan też zauważyć, że tam 

mówimy o przecięciu ścieżki rowerowej.  

Mieszkaniec Koronowa Pan G.   - I w czym problem? 



4 
 

Zastępca Burmistrza Pan Piotr Kazimierski  - To nie jest tak „hop - siup”. Trzeba tam 

zrobić uzgodnienia po przejęciu tej drogi.  

Mieszkaniec Koronowa Pan G.  - Może od Pana S.W. wydzierżawcie ten kawałek i tam 

będziemy dojeżdżać. No w czym jest problem? No tylko dojechać. Nic więcej. Dojechać do 

działki. Wy macie zrobić ze środków bieżących dojazd. Może to być tymczasowy, ślepy. Ja 

nie wiem.  

Zastępca Burmistrza Pan Piotr Kazimierski    - Nie może być ze środków bieżących bo 

to jest inwestycja.  

Przewodniczący komisji Pan Tomasz Skotnicki – Plan był uchwalony w roku 2016, 

podział działek był zrobiony. My jako rada dostaliśmy ten temat w spadku. I musimy się 

nad tym pochylić. Poprzedni burmistrz Gliszczyński nie zabezpieczył środków na żadne 

inwestycje na tym planie. A poza tym plan to nie jest droga. Bo plan to jest dopiero 

podstawa po to żeby zrobić  projekt drogi i jeżeli my jako radni w komisji widzimy, że 

zaprojektowana w planie droga, która ma być na strumieniem i na skarpie i trzeba będzie 

na to kilkaset tysięcy złotych. To widzimy racjonalnym zagospodarowanie środkami. Bo po 

to jesteśmy radnymi, żeby racjonalnie gospodarować środkami. Widzimy na komisji, że 

trzeba tą drogę zaplanować inaczej. I podjęliśmy taką rzecz i jest realizowana. Ja 

rozumiem, że to dla Państwa długo trwa. Bo to raptem pół roku. tak jak mówiliśmy 

wcześniej mieszkańcy czekają wiele lat. Na plany żeby były skonsumowane.  

Mieszkanka Koronowa Pani P.  - Ja to wszystko rozumiem, ale chce po prostu działań. 

Ja wiem, że chcecie to połączyć. Ja to wszystko rozumiem ale kiedy, konkretnie? 

Radny Pan Bogusław Guziński- Ja po tych słowach Pani ja się z Panią zgadzam. Bo 

Państwo byście chcieli mieć jakąś tam „mapę drogową”. Wiedzieć jakie ewentualnie plany 

są. W związku z tym, że też faktycznie jestem w komisji komunalnej. Wszyscy jesteśmy 

nowi w tych komisjach i na nowo przejmujemy różne tematy. Ale też nie jest to temat, ten 

który Pani dzisiaj nam mówi jest dla mnie jakoś całkowicie nieznany. Dlatego ja myślę, że 

warto byłoby jednak żebyśmy my się pochylili właśnie w najbliższym budżecie 

przynajmniej zabezpieczenie środków na te prace projektowe. Żeby Państwo coś wiedzieli 

co dalej. Tam faktycznie później są potrzebne do realizacji bardzo duże pieniądze. Ale no 

trzeba byłoby zacząć. Taka jest moja propozycja żeby jednak w pracach nad najbliższym 

budżetem się nad tym tematem pochylić. Niezależnie od tego, że jest on stosunkowo 

świeży, stosunkowo nowy. Bo tych zaległości jest naprawdę bardzo duże.  Teren Pieczysk 

to jest teren nowego budownictwa. Gdzieś to Koronowo musi się rozwijać jeżeli są takie 

plany to trzeba im pomagać. Moja propozycja końcowa jest taka żeby już w tym budżecie 

zapisać te prace projektowe.  
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Mieszkaniec Koronowa Pan G.   - Nam głównie chodzi o  dojazd do działki. Nic więcej 

nie chce. A róbcie sobie to przez 10 lat. Mnie to nie interesuje rozumiemy się? Tylko 

dojechać. Ja nie mogę dojechać obojętnie jak obojętnie gdzie byleby dojechać. Nie chce 

nawet utwardzenia niczego. Byleby przejechać przez tą ścieżkę. Żeby to była najprostsza 

droga. Bo tam wiemy, że to duże pieniądze będą. A tu było tam ten kawałek. Ten KOWR 

miał od niego to przejąć. Tylko dojechać do działki. Bo ci młodzi ludzie zrezygnują z tych 

budów. Przyjdą tu po mieszkanie. Tak będzie bo ja ich tak pokieruję.  

Przewodniczący komisji Pan Tomasz Skotnicki – Ja rozumiem, że procedury są w 

trakcie. My możemy na dzień dzisiejszy powiedzieć plus minus w jakim kwartale? 

Zastępca Burmistrza Pan Piotr Kazimierski – Ja mam nadzieję, że do końca  I kwartału 

przyszłego roku będziemy mieli drogę przejętą na tyle żeby móc robić też uzgodnienia 

zjazdu. Więc to nie jest też tak jak Pan mówi. 

Mieszkaniec Koronowa Pan G.    - Czyli nie ma szans? Na rok budowa odłożona, czy 

jak? 

Zastępca Burmistrza Pan Piotr Kazimierski  - Przede wszystkim po to przejąć trzeba tą 

działkę żebyśmy mogli uzgadniać w ogóle tam zjazd przez ścieżkę rowerową. Bo to trzeba 

jeszcze uzgodnić. My się możemy sobie tak teraz wziąć i jeździć przez ścieżkę rowerową. 

My będziemy mówić o zjeździe w pole. Bo to w żaden sposób nie będzie uznane jako 

droga. My przejmiemy działkę rolną pod drogę. Więc my będziemy uzgadniać zjazd z 

drogi w pole. Mi bardziej chodzi o kwestie formalne jak to będzie wyglądać. 

Mieszkaniec Koronowa Pan G.    -  Oczywiście te 30 metrów, bo tam chodzi o 30 metrów 

bodajże chyba. I dalej już jest droga. Czy to jest też jeszcze nie załatwione? 

Zastępca Burmistrza Pan Piotr Kazimierski   - To jest jako pole. 

Przewodniczący komisji Pan Tomasz Skotnicki – Plan przestrzenny mówi, że tam ma 

być droga. Tam fizycznie nie ma drogi. Tam w planie jest pole. Bo myśmy to sprawdzali na 

komisji. To jest pole cały czas. To nie jest droga. 

Mieszkanka Koronowa Pani P.. – Droga nie jest zrobiona po prostu fizycznie. Ale droga 

zgodnie z planem musi być zrealizowana. 

Zastępca Burmistrza Pan Piotr Kazimierski    - Musi być zrealizowana jak najbardziej 

ale z drugiej strony żeby pole zamienić na drogę to musi to być choćby częściowo 

utwardzone. Żeby to móc w ogóle przemianować to jest następna kwestia. Więc to nie jest 

tak jak Pani mówi, że przejmiemy i zostawimy tak łąkę. Bo ja nie życzę ale wjedzie 

pierwszy ciężki transport z gruszka i kto to wyciągnie Pan mi powie?  
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Mieszkanka Koronowa Pani P.  - Tylko to już było zrobione Pan dobrze wie 

przewalcowane utwardzone. To już teraz zarosło i po prostu coś się zrobiło się zatrzymało. 

Nie ma tej płynności. Nie ma właśnie tego nadzoru nad tym.  

Zastępca Burmistrza Pan Piotr Kazimierski    - my patrzymy na ten temat  całościowo. 

A nie tylko kawałek tak jak Pani mówi przejąć i już mamy z głowy. 

Radna Pani Elżbieta Mojzesowicz – No dobrze ale czy te grunty są odrolnione? 

Zastępca Burmistrza Pan Piotr Kazimierski    - Nie. My musimy najpierw to przejąć. 

Radna Pani Elżbieta Mojzesowicz  - A jakiej klasy są te grunty? 

Zastępca Burmistrza Pan Piotr Kazimierski  - Tam jest III klasa. 

Mieszkanka Koronowa Pani P.   - Nie trzeba odralniać bo ja się dowiadywałam. Byłam w 

starostwie. 

Zastępca Burmistrza Pan Piotr Kazimierski   - III klasy trzeba odrolnić. 

Mieszkanka Koronowa Pani P. – My się naprawdę odbijamy od ściany. Dlatego, że Wy 

pewnych kwestii w ogóle nie rozumiecie. Takie jest moje podsumowanie. Ja nie widzę 

kompetencji i to jest przerażające, bardzo.  

Przewodniczący komisji pan Tomasz Skotnicki – Podsumowując plan uchwalony był w 

2016. Dzisiaj mamy rok 2020 praktycznie. Można tak powiedzieć. Ja myślę, że to też nie 

jest tak, że jest zaniedbanie. Ja myślę, że dopiero działania Panów burmistrzów 

spowodują to, że zostaną te działania podjęte. My jako rada będziemy dopingować i 

sprawdzać realizację i patrzeć na to czy te pieniądze, które mamy są wydawane 

optymalnie i należycie. To jest nasza rola. A jeżeli są jakieś tematy, które mają być 

szybciej. Możemy się przychylić jako radni. Ale to musze wszyscy radni na sesji. 

Wiceprzewodniczący rady Pan Bogusław Guziński - Tak Panie przewodniczący, ale co 

w związku z tym? Jakie pieniądze? W sumie będziemy optować za ujęciem jakiś pieniędzy 

na ten cel? Czy nie będziemy? No bo co mamy pilnować? Ja na razie nie wiem czego 

mam pilnować. Żadnych środków na razie nie przeznaczamy. A po raz kolejny tutaj 

zresztą padło takie stwierdzenie, że będziemy tam przychodzić do urzędu po mieszkania.  

Jest problem w Koronowie z mieszkaniami. Nawet problem z wynajmem jest w tej chwili. 

Także to trzeba takie rzeczy popierać i jeszcze raz powtarzam jeżeli te Pieczyska są takim 

miejscem, gdzie można byłoby to budownictwo rozwijać. No to wspomagajmy to, a nie 

wchodzimy tutaj w jakieś dyskusje zupełnie bez sensu.  

Przewodniczący komisji Pan Tomasz Skotnicki – Panie Bogusławie ja nie sądzę, że 

dyskusje są bez sensu. Zupełnie nie uważam tak, ponieważ są to tematy poważne. 

Mieszkańcy tak jak tu wcześniej było mówione. My jako radni musimy patrzeć na ogół 

mieszkańców. Na ich wszystkie potrzeby i nasze możliwości. Wiec nie sądzę żeby była 
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bez sensu ta rozmowa. Natomiast ja tylko tyle mogę powiedzieć. Bo więcej już chyba nie 

dopowiemy, że czekamy na to żeby te działki zostały przejęte i kolejne kroki ze strony 

gminy będą podejmowane. I w I kwartale możemy się przypomnieć.  

Radna Pani Elżbieta Mojzesowicz – Myślę, że tu jest trochę taki głębszy ten problem. Bo 

najpierw zostało to wszystko ujęte w planie zagospodarowania. Pani dokonała podziału 

gruntu. Są to działki budowlane i następuje sprzedaż tych działek. Natomiast każdy kto 

kupuje tam działki to przecież widzi, że tam nie ma drogi. Dokładnie zna sytuację. Kupuje 

taką działkę właściwie w środku pola. I każdy z nas, który się gdziekolwiek zamierza 

budować musi najpierw zrobić rozeznanie. Czy jest droga. Czy jest jakakolwiek 

infrastruktura. Nie może to następować na zasadzie takiej, że jakieś prywatne działania 

osób oczywiście ma Pani do tego 10% prawo żeby sprzedawać własne grunty, dzielić i 

robić z nimi co Pani się podoba. Może zapytamy ile my mamy planów zagospodarowania 

przestrzennego dla różnych terenów w gminie. Z których wynika, że mamy obowiązek 

zrobić drogi, chodniki, utwardzenie, doprowadzić wodę, zrobić kanalizację. I proszę mi 

powiedzieć w jakiej kolejności mamy tego dokonywać? My jako rada, która ma podjąć 

decyzję w sprawie budżetu przyszło rocznego.  

Mieszkanka Koronowa Pani P. - Dobrze, ale błędem jest to, że w uchwale nie ma po 

prostu daty. To jest błędem. Nie ma daty realizacji uchwały.  

Radna Pani Elżbieta Mojzesowicz  - Ale my tej uchwały nie przyjmowaliśmy. A dlaczego 

Pani na tym etapie kiedy nie było daty nie wnioskowała do poprzednich władz Nie przyszła 

na komisję i nie mówiła, że tam jest błąd? 

Mieszkanka Koronowa Pani P. – To nie jest błąd. Pani nie rozumie pewnych spraw. Jest 

to błędem ogólnym, że uchwały nie posiadają daty.  

Zastępca Burmistrza Pan Piotr Kazimierski – Ja myślę, że podstawowy błąd to był w 

momencie ustalania w ogóle tego planu zagospodarowania przestrzennego, że Pani jako 

właściciel tego gruntu nie przyszła na etapie uzgodnień, nie powiedziała, że zjazd w 

miejscu, w którym jest tak naprawdę projektowany. To można powiedzieć, że to był błąd 

tak naprawdę osób uzgadniających plan i osób, które tam zamieszkiwały. Bo wystarczyło 

przyjść powiedzieć tam jest zjazd tak. Wykonanie tego zjazdu będzie kosztowało dużo 

pieniędzy. Proszę zrobić tutaj ten zjazd. 

Mieszkanka Koronowa Pani P. – Tylko, że ta ziemia nie należała do mnie. Tak naprawdę 

do KOWR powinien uczestniczyć w tych uzgodnieniach na tamtym etapie. Taka jest 

prawda. 

Zastępca Burmistrza Pan Piotr Kazimierski – tam jest grunt rolny. Myśli Pani, że w 

interesie KOWR – u żeby swoje ziemie oddać na drogę? To nie jest w interesie KOWR –u. 
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no to KOWR ma przyjść i powiedzieć tu zróbcie drogę. Oddamy Wam działkę. Tu zróbcie 

drogę. 

Mieszkanka Koronowa Pani P. – Ja chcę konkretnych działań. Ja zapłaciłam opłatę 

adiacencką. Ja płace opłaty planistyczne od działek. Ja te pieniądze daję. Ja po prostu 

chcę coś czyli tą drogę w zamian.  

Przewodniczący komisji Pan Tomasz Skotnicki – Szanowna Pani nie ma tutaj ze strony 

radnych ani burmistrzów złej woli. Tylko etapy, które burmistrz musi poczynić będą trwały.  

Radna Elżbieta Mojzesowicz – Zobowiązujemy tu Pana burmistrza, będziemy to 

pilotować na następnej komisji. Ma być tu zgoda KOWR – u, ma być zgoda rolnika, i ma 

być przystąpienie do projektu przebudowy tego przejazdu.  

Mieszkanka Koronowa Pani P. – Ja bym prosiła żeby zabezpieczyć te środki finansowe 

na projekt. Bo to jest bardzo ważne. Ja bym chciała uzyskać takie zobowiązani, że środki 

zabezpieczone na tej projekt będą w roku 2020. 

Zastępca Burmistrza Pan Piotr Kazimierski – Ale kto ma Pani to zapewnić? Tu, że tak 

powiem jest 7 radnych. A rada liczy 21 radnych. 

Wiceprzewodniczący rady Pan Bogusław Guziński – Ale my jesteśmy komisją 

finansów Panie przewodniczący. 

Przewodniczący komisji Pan Tomasz Skotnicki  - Dobrze, ale rada podejmie. My 

możemy wnioskować. My możemy złożyć wniosek. Przygotuję taki wniosek i złożę go na 

ręce Pana burmistrza. Bo taka jest moja kompetencja. Żeby zabezpieczyć takie środki. 

Będzie to w protokole ujęte. I takowy wniosek jako przewodniczący komisji przygotuję. 

Żeby w miarę możliwości takowe środki przeznaczyć. Oszacujemy to mniej więcej ile. 

Rada miejska podejmie decyzję.  

 

Ad.3. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

Kierownik wydziału Pani Barbara Koniarska przedstawiła projekty uchwał: 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały w spawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości. 

Pani kierownik poinformowała o autopoprawce w uzasadnieniu zmiana z 6 lipca na 24 lipca. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali powyższy 

projekt uchwały. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmieniający uchwałę w sprawie 

szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i 

specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 
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opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania. 

Pracowniczki Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Koronowie przedstawiły 

projekt uchwały. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali powyższy 

projekt uchwały. 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 

Pani Alicja Tymek Skarbnik Gminy przedstawiła projekt Nr 2 uchwały.  

Członkowie Komisji 5 głosami „za”, przy 2 głosach „wstrzymujących się” 

pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Koronowo na rok 2019. 

Pani Alicja Tymek Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały. 

Przeprowadzono dyskusję na temat środków finansowych na remont świetlicy w Salnie 

oraz Hucie.  Ponadto na temat przesunięty środków finansowych z budżetu Rady. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali powyższy 

projekt uchwały. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu położonego we Wtelnie przy ulicy Kwiatowej, gm. 

Koronowo. 

Kierownik wydziału Pani Jolanta Dombrowska – Chmielek przedstawiła projekt uchwały. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali powyższy 

projekt uchwały. 

Rozpatrzenie projektu uchwały  zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu 

„Tuszyny nad Kanałem Lateralnym” w Koronowie, gm. Koronowo. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali powyższy 
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projekt uchwały. 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia składu 

osobowego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miejskiej w Koronowie.   

Inspektor Biura Rady Pani Magdalena Wanda-Joras przedstawiła projekty uchwał: 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali powyższy 

projekt uchwały. 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia składu 

osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

Inspektor Biura Rady Pani Magdalena Wanda-Joras przedstawiła projekty uchwał: 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali powyższy 

projekt uchwały. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji z funkcji 

przewodniczącego  Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Inspektor Biura Rady Pani Magdalena Wanda-Joras przedstawiła projekty uchwał: 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali powyższy 

projekt uchwały. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru przewodniczącego  Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. 

Inspektor Biura Rady Pani Magdalena Wanda-Joras przedstawiła projekty uchwał: 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali powyższy 

projekt uchwały. 

Ad.5. Informacja Burmistrza Koronowa dotycząca strefy przemysłowej w Koronowie 

Zastępca Burmistrza Pan Piotr Kazimierski przedstawił informację dotycząca strefy 

przemysłowej w Koronowie 

Przedstawiono  „Raport z realizacji Programu Ochrony Środowiska dla Miasta i Gminy 

Koronowo na lata 2016 – 2020”. 

Ad. 6. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Pan Tomasz Skotnicki 
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zamknął posiedzenie komisji o godzinie 14.20. 

 
 
Protokół sporządziła      Przewodniczący Komisji 
Magdalena Wanda-Joras       
Inspektor                      /-/Tomasz Skotnicki 
Biuro Rady Miejskiej                


